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Besluitenlijst Commissievergadering 
Datum 15-05-2025 
Tijd 19:30 - 22:00 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter E.P.H.J. van der Linden 
Commissiegriffier R.C.S.W.J. Willeboordse 
Aanwezigen J. van Brenkelen (OM), C.S.P. van Dijkhorst (OM), B. Çiçek (PvdA), M.A. Pas 

(PvdA), B.J. Dalderop (PvdA), C.A.M. Damen (BBM/BBB), P. Stehouwer 
(BBM/BBB), A.F.J.M. Dierks (BBM/BBB), A.J.M. Haverkamp (CDA), B. Eland 
(CDA), A. Huijzer (UM), C.P.M. Scheenaard (UM), M.F.M. Kuijpers (D66), G. 
Wiers (D66), H.M. den Ridder (ML), M.M.J. Willegers (ML), D.W. van Dongen 
(ML), E. Willemse (ML), L. Schreuders (CU), H.J. Janse (CU), M.J.F. Dusseldorp 
(VVD), G.N.J. van der Plas (VVD) en H.J. Ritsma (VVD) 

Afwezigen J. Lems (UM) 
 

  
1 
 

Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. De heer Lems heeft zich 
afgemeld. 
 

2 
 

Vaststelling van de agenda 
De agenda van de commissie van 15 mei 2025 is ongewijzigd vastgesteld. 
 

3 
 

Vragenhalfuurtje 
Er zijn geen vragen voor het vragenhalfuurtje. 
 

4 Vaststelling van de besluitenlijsten 
4.1 
 

Besluitenlijst commissie van 27 maart 2025 
De besluitenlijst van de commissie van 27 maart 2025 is ongewijzigd vastgesteld. 
 

4.2 
 

Besluitenlijst commissie van 3 april 2025 
De besluitenlijst van de commissie van 3 april 2025 is ongewijzigd vastgesteld. 
 

5 
 

Bespreking gecombineerde actiepuntenlijst raads- en 
commissievergaderingen 
Er zijn geen opmerkingen over de gecombineerde actiepuntenlijst. 
 

6 
 

Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 
 

6.1 
 

Stand algemene reserve en begrotingsresultaat 2025 t.b.v. commissie mei 
Er zijn geen mededelingen. 
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7 Informatie Verbonden Partijen 
7.1 
 

Agenda van het bestuurlijk overleg van Havenschap Moerdijk van 2 april 2025 
Wethouder Schoneveld geeft een toelichting over wat is besproken. De volgende 
vergadering met het bestuur komt op zijn verzoek het onderwerp verhoging 
kredietvergoeding. 
 

7.2 
 

Agenda van de vergadering van het Algemeen Bestuur van de GGD West-
Brabant van 3 april 2025 
Wethouder Joosten licht twee onderwerpen uit, de vaccinatiegraad en 
communicatie daarover en de nadere samenwerking tussen GGD West-Brabant 
en GGD Hart van Brabant. Het college heeft gevraagd om beoordelingscriteria om 
het nut van de samenwerking te kunnen toetsen. 
 

7.3 
 

Agenda van de vergadering van het algemeen bestuur van NGS van 3 april 
2025 
Wethouder Schoneveld geeft een toelichting over wat is besproken. Het 
voornaamste punt was de overdracht aan de provincie. De provincie wil eerder 
overdragen dan 2065. 
 

7.4 
 

Agenda van het Bestuur ICT WBW van 3 april 2025 
Wethouder Blom vertelt dat de jaarrekening en de begroting is besproken. Verder 
vertelt hij over de laatste ontwikkelingen op het gebied van de aanbesteding van 
ICT-diensten. Hierover is ook een raadsinformatiebrief gestuurd.  
 

7.5 
 

Agenda van de vergadering van het algemeen bestuur van de BWB van 4 april 
2025 
Wethouder Schoneveld geeft een toelichting over wat is besproken. BWB heeft 
een overschot op de jaarrekening.  
 

7.6 
 

Agenda van het Algemeen Bestuur van WVS-Groep van 7 april 2025 
Wethouder Blom vertelt dat de jaarrekening en de begroting is besproken. Hij licht 
toe dat ze een zienswijze willen indienen vanwege het toepassen van hogere 
indexeringen dan gemiddeld door WVS-Groep. Over dit onderwerp komt ook een 
raadsvoorstel.  
 

7.7 
 

Agenda van het Algemeen Bestuur van het Werkplein Hart van West-Brabant 
van 7 april 2025 
Wethouder Blom vertelt dat de jaarrekening en de begroting zijn vastgesteld. 

 
7.8 
 

Agenda van de vergadering van het Algemeen Bestuur van de Veiligheidsregio 
Midden- en West-Brabant van 10 april 2025 
Burgemeester Moerkerke vertelt dat de jaarrekening en de begroting zijn 
vastgesteld. Er is extra aandacht gevraagd voor spoorveiligheid. 
 

7.9 
 

Agenda van de vergadering algemeen bestuur van het West-Brabants Archief 
van 16 april 2025 
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Burgemeester Moerkerke geeft een toelichting over wat is besproken, onder meer 
de klachtenregeling, normenkader en de KPI-rapportages. 
 

7.10 
 

Agenda van de vergadering van het Algemeen Bestuur van de 
Omgevingsdienst Midden- en West-Brabant van 17 april 2025 
Burgemeester Moerkerke vertelt dat de jaarrekening en de begroting zijn 
vastgesteld.  
De heer Wiers vraagt om een toelichting over wat is gerapporteerd in de 
voortgangsrapportage Robuuste Omgevingsdienst en vraagt of de raad inzage kan 
krijgen in de rapportage over Omvorming Omgevingdienst NL.  
Burgemeester Moerkerke zegt toe de voortgangsrapportage Robuuste 
Omgevingsdiensten en de voortgangsrapportage over Omvorming 
Omgevingsdienst NL toe te sturen naar de commissie. 
 

8 
 

Stukken ter bespreking 
Er zijn geen stukken ter bespreking. 
 

 Blok 1, sociaal domein 
9 
 

Voorstellen voor de raadsvergadering van 28 mei ter advisering van de 
gemeenteraad 

9.1 
 

MFA Zevenbergschen Hoek - aanvraag krediet 
De heer Van Meer spreekt in namens basisschool en kinderopvang de Hoeksteen. 
De heer Verhoeks spreekt in namens werkgroep MFA dorpshuis Zevenbergschen 
Hoek 
 
Wethouder Joosten zegt toe nader te overleggen met de tennisvereniging over de 
douche mogelijkheden in de huidige, tijdelijke units én over de 
douchemogelijkheden straks in de MFA, gelet op het feit dat soms meerdere 
partijen daar straks gelijktijdig gebruik van moeten maken. 
Het stuk is voldoende besproken en wordt als A-stuk geagendeerd voor de 
raadsvergadering van 28 mei 2025. 
 

 Blok 2, bestuurlijk domein 
10 
 

Voorstellen voor de raadsvergadering van 28 mei ter advisering van de 
gemeenteraad 

10.1 
 

Vaststelling 1e Wijziging Legesverordening 2025 
Het aan de orde zijnde onderwerp is voldoende besproken en rijp voor 
besluitvorming door de raad, maar één fractie wil in de raadsvergadering nog een 
stemverklaring afleggen. Op verzoek van de heer Wiers wordt dit voorstel 
geagendeerd als B-stuk voor de raad van 28 mei 2025. 
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 Blok 3, fysiek domein 
11 
 

Voorstellen voor de raadsvergadering van 28 mei ter advisering van de 
gemeenteraad 

11.1 
 

Programma Fysieke Leefomgeving 
Het aan de orde zijnde onderwerp moet nog verder bediscussieerd worden in de 
raadsvergadering. Het onderwerp wordt als C-stuk geagendeerd in de 
raadsvergadering van 28 mei 2025. 
 

12 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.17 uur. 

 
Aldus vastgesteld in de commissievergadering van 12 juni 2025, 
  
de commissiegriffier,                                                 de voorzitter, 
  
  
  
R.C.S.W.J. Willeboordse   P. Stehouwer 



Inspreektekst  
 
Spreker: Ewan van Meer 
  Namens basisschool en kinderopvang de Hoeksteen 
 
Betreffende : MFA Zevenbergschen Hoek 
 
 
Huidige situatie: 
 
Vanaf de zomervakantie 2024 is er in ongeveer 8 weken een complete tijdelijke huisvesting met 
schoolplein gerealiseerd voor Basisschool de  Hoeksteen. In september is de basisschool verhuisd en 
niet veel later is ook de kinderopvang verplaatst naar een stuk van het dorpshuis en binnen school. 
Met de akoestische aanpassingen die nog nodig waren, zitten we nu in een locatie die prima door kan 
als tijdelijke locatie. Maar het blijft een noodvoorziening.: 

- lokalen zijn prima warm/koel te houden, maar de gang en het leerplein is in de winter echt 
koud (en dan hebben we gelukkig geen strenge winter gehad) 

- Opslagruimte is zeer beperkt. 
- Een kaal schoolplein waar we zelf al wat hebben geplaatst dat ook te gebruiken is op de 

nieuwe locatie  
- Bij de kinderopvang zorgt iedere zonnestraal voor een flinke opwarming van de ruimte en zijn 

er eigenlijk aanpassingen nodig voor een beter binnenklimaat. 
- De samenwerking tussen de kinderopvang en school is door de positionering niet zo optimaal 

als die altijd is geweest. 
- Zeer beperkte ruimte voor onderzoek of een persoonlijk gesprek 

We hadden gehoopt in de zomer van 2026 weer een verhuis te kunnen organiseren naar de 
nieuwbouw. Een jaartje is nog wel te overzien. Maar het is inmiddels wel helder dat die ambitie niet 
gehaald wordt en een verlenging van de huur van de tijdelijke huisvesting noodzakelijk is. De kinderen 
van de kinderopvang en de basisschool zijn, samen met alle medewerkers, wel toe aan een gedegen 
locatie met optimale omstandigheden om te kunnen ontwikkelen. 
 
Waar komen we vandaan: 
 
Er is al heel wat jaar met elkaar gesproken over nieuwe voorziening in Zevenbergschen Hoek voor het 
dorpshuis, school en kinderopvang. Er zijn, in samenwerking met gemeente en alle betrokken partners, 
plannen gemaakt om Zevenbergschen Hoek te voorzien van een nieuwe MFA. Een locatie waar jong en 
oud elkaar kan ontmoeten en ruimtes optimaal worden gebruikt.  
In november 2022 heeft de gemeente krediet  vrijgemaakt om te komen tot een concreet ontwerp en 
is er in december 2022 gestart met een architectenselectie.  
Samen met alle betrokkenen is er gepuzzeld om te komen tot het ontwerp dat nu voor u ligt. We 
hebben in augustus 2023 nog met alle betrokken partijen een toelichting mogen geven over het 
ontwerp tijdens een raadsinformatiebijeenkomst en is het traject om te komen tot een definitief 
ontwerp uitgelegd. Alles is gereed, klaar voor proces van aanbesteden. Het laatste stukje ligt nu hier op 
tafel: het beschikbaar stellen van een investeringskrediet 
Ik wil het liever niet hebben over de meerprijs die is ontstaan door oplopende materiaalkosten en  een 
goed te verantwoorden keuze in het ontwerp waarvan u op de hoogte bent. Ik wil het vooral hebben 
over de meerwaarde van een MFA in Zevenbergschen Hoek. 
 



Ambities: 
 
In kleine kernen is leefbaarheid vaak het onderwerp van gesprek. Voorzieningen als school, 
kinderopvang, sportvoorzieningen en voorzieningen voor ouderen zijn hierin van groot belang. De 
ambitie om voor alle bewoners een centrale voorziening te realiseren, is vertaald in een mooi 
multifunctioneel, efficiënt en toekomstbestendig gebouw.  
Een aantal jaar geleden heeft de Hoeksteen de overstap naar een andere vorm van onderwijs 
gerealiseerd en is de samenwerking met de kinderopvang geïntensiveerd. We bieden kinderen van  
0 tot 12 een doorlopende leerlijn en krijgen nu de kans om het onderwijsconcept en de samenwerking 
met de kinderopvang te vertalen naar een gebouw waarin het binnenklimaat een stuk beter zal zijn 
dan we ooit gehad hebben. Alle ingrediënten zijn er om kinderen optimaal te laten leren. Kinderen 
binnen en buiten kunnen spelen, musicals kunnen opvoeren voor ouders en omwonenden, kunnen 
koken in het dorpshuis tijdens de talentmiddagen of nationale pannenkoeken dag, een tennisles 
krijgen van het Bosche lijntje of mee kunnen helpen met activiteiten voor ouderen in het dorpshuis. 
 
We kijken nu uit op een zandvlakte, waar ooit een mooie school heeft gestaan. Kinderen, ouders en 
omwonenden hebben de stappen van sloop gezien en zijn benieuwd naar wat er gaat komen.  
Tijdens een bezoek van groep 8 aan het gemeentehuis vroeg een leerling wanneer de nieuwe school 
gaat komen. Daar kon men toen geen duidelijk antwoord op geven. Ook ik krijg die vraag geregeld 
wanneer er wordt gestart met de bouw. Ik hoop dat ik spoedig het antwoord kan geven dat er geen 
vertraging meer is, de gemeente het investeringskrediet heeft verstrekt. Dat we nog maar iets meer 
dan een jaar in de tijdelijke huisvesting zitten en binnenkort de eerste heipaal de grond in gaat. Dat we 
over een tijdje een mooie MFA hebben voor Zevenbergschen Hoek. 
 
Mede namens alle kinderen, dank voor uw aandacht. 
 



Commissievergadering donderdag 15 mei 2025 
Inspraak 9.1 MFA Zevenbergschen Hoek - aanvraag krediet  

Geachte voorzitter, leden van de commissie, 

Mijn naam is Tiemen Verhoeks, en ik spreek vanavond namens de werkgroep MFA Dorpshuis 
Zevenbergschen Hoek. Wij zijn hier om onze steun uit te spreken voor het gevraagde krediet 
en de uiteindelijke realisatie van de nieuwe multifunctionele accommodatie – het MFA – 
voor ons dorp. 

Sinds 2019 werken wij met een betrokken groep inwoners aan dit project. Vijf jaar geleden 
zijn we begonnen met een ambitie: een toekomstbestendige plek creëren waar 
verenigingen, sport, zorg, cultuur en ontmoeting samenkomen. Een plek die de sociale 
samenhang in Zevenbergschen Hoek versterkt en tegelijkertijd past bij de schaal en identiteit 
van ons dorp. 

Tijdens dit traject zijn er vele gesprekken gevoerd en plannen uitgewerkt. U bent op 
momenten geïnformeerd over onze wensen, prioriteiten en ambities. Niet altijd pasten deze 
zaken binnen het gemeenschappelijke karakter en (financiële) mogelijkheden van het MFA. 
Toch zijn wij als werkgroep tevreden met het resultaat dat er nu ligt. Op sommige punten 
hebben we stelling genomen, op andere vlakken hebben wij concessies gedaan. We hebben 
voortdurend gewerkt vanuit het uitgangspunt “wat is écht nodig?” 

De rol van de werkgroep is een uitdagende. Vrijwilligers hebben zich jarenlang belangeloos 
ingezet om te laveren tussen de wensen van het dorp en de realiteit van een sluitende 
begroting. Wij hebben gedurende het proces het dorp betrokken en geïnformeerd, via goed 
bezochte informatiebijeenkomsten, werkgroepbijeenkomsten, de dorpstafel, schriftelijke 
communicatie via het dorpsnieuws en visuele communicatie via het infobord en 
plattegronden in het huidige dorpshuis. De reacties vanuit het dorp op het huidige ontwerp 
zijn positief. 

Het moment waarop we nu zijn heeft lang geduurd. Te lang, volgens sommige onder ons. 
Toch vind ik het moment waarop we nu zijn een prestatie van formaat. Alle partijen, de 
school, kinderopvang en gemeente hebben een waardevolle rol vervuld om tot dit punt te 
komen. De samenwerking is constructief geweest met respect voor ieders belangen. Ik wil 
bij dezen daarvoor mijn dank uitspreken. 

Een aantal partijen wil ik met naam en toenaam bedanken die voor ons als werkgroep van 
groot belang zijn geweest:  

Als eerste de vrijwilligers die hebben geparticipeerd binnen de werkgroep. Mijn dank gaat uit 
naar de betrokken bewoners die zich hebben ingezet en de verenigingen zoals de KBO, de 
seniorenraad en de tafeltennisvereniging. Zonder hun bijdrage was dit nooit gelukt. 

Tennisvereniging "Het Bossche Lijntje": Door de bereidwilligheid van deze vereniging om hun 
paviljoen op te geven en zich te integreren met het dorpshuis heeft de positionering, 
aanzien en gebruik van het dorpshuis sterk verbeterd. 

 

 



Commissievergadering donderdag 15 mei 2025 
Inspraak 9.1 MFA Zevenbergschen Hoek - aanvraag krediet  

 

DAT Architecten: De werkgroep heeft de samenwerking met DAT Architecten als erg prettig 
ervaren. Het is DAT Architecten goed gelukt een vertaling te maken van alle belangen tot 
een uniform geheel. Een geheel met aandacht voor de individuele kenmerken van de 
verschillende partijen. 

Als laatste wil ik bij dezen nog een oproep doen. Een oproep aan de gemeente zich te 
realiseren dat er in de gemeente Moerdijk weinig voorbeelden zijn die gelijkwaardig zijn aan 
het plan dat voor u ligt. Ik wil specifiek aandacht vragen voor het beheer van deze 
accommodatie. De wijze van beheer moet aansluiten bij de samenwerking tussen alle 
partijen en efficiënt, betaalbaar en deskundig tot stand komen. Wij vragen de gemeente 
actief de regie te nemen in het opzetten van een beheerstructuur die past bij de schaal en 
samenwerking van dit MFA – duurzaam, professioneel én gedragen. 

Namens de werkgroep dank ik u voor uw aandacht. Wij hopen op uw steun. 
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